
 

Breda op vingers getikt vanwege  

aardbeienteelt: ‘De Rith 

onvoldoende beschermd’ 

BREDA - De Raad van State heeft de gemeente Breda teruggefloten 

vanwege aardbeienteelt aan de Rithsestraat. 
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Het stadsbestuur heeft het bestemmingsplan in het buitengebied 

aangepast, zodat een tuinder halfopen Mini-Air kassen kan plaatsen. Dat 

had Breda niet zomaar mogen doen. De Raad van State heeft het nieuwe 

bestemmingsplan van de gemeente geschorst, op verzoek van de 

milieuvereniging De Groene Koepel. 



Die vindt dat het open karakter van het buitengebied De Rith door de Mini-

Air kassen wordt aangetast. ,,Er wordt hier een enorm complex van drie 

hectare neergezet. Daarna worden er nog wat knotwilgen tussengezet om 

het allemaal aanvaardbaar te maken”, zei advocaat Rogier Hörchner drie 

weken geleden bij de Raad van State, namens De Groene Koepel. 

Mini-Air is een nieuw en flexibel systeem in de kassenteelt, waarvan 

wanden en kappen open gezet kunnen worden. Maar als de wanden en 

kappen zijn afgesloten, dan is het volgens de natuurclub alsof er gewone 

kassen op het land staan. 

Niet afwijken 

De Raad van State vindt nu ook dat de ‘ecologische en landschappelijke 

waarden’ van het gebied onvoldoende beschermd worden. De 

bestuursrechter betrekt daarbij dat de provincie Brabant die bescherming 

ook nodig vindt. Een gemeente mag met haar ruimtelijke plannen niet te 

veel afwijken van het beleid dat een provinciebestuur heeft vastgesteld. 

Verder oordeelt de rechter dat het gewijzigde bestemmingsplan, waarin 

ruimte wordt geboden aan de grootschalige aardbeienteelt, geen kans 

biedt aan kleinschalige activiteiten. Terwijl in een ander beleidsplan van de 

gemeente Breda, de Omgevingsvisie 2020, juist staat dat die activiteiten in 

het buitengebied een kans moeten maken. 

Moeilijk 

De Groene Koepel hoopt dat door de uitspraak van de Raad van State het 

voor de tuinder moeilijk wordt om op De Rith alsnog een 

omgevingsvergunning te krijgen voor de grootschalige teelt in de Mini-Air 

kassen. De gemeente Breda zei op de zitting drie weken geleden dat ze 

het belangrijk vond dat de aardbeienteler zijn bedrijf kon blijven uitoefenen. 

Daarom had ze ruimte geschapen voor de Mini-Air kassen. 

 


